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Zápis z porady vedení konané dne 11. 12. 2017 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Kohoutková, Bartošek, Regner, Malinka, Křenek, 

Šrubařová, Rebok, Krejčí 

 

Omluveni: Vičar 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 Ředitel informuje o odeslaných materiálech k nábytkové výzvě 8. 12., Bartošek 

zaslal podklady k elektronickým informačním zdrojům.  

 Minulý týden byl zveřejněn nový vizuální styl MU. Je očekávána verze PF pro 

ÚVT, ředitel vyzval členy kolegia ke sdělení počtu požadovaných tištěných PF 

bezprostředně poté. 

 Schůzka s děkany a řediteli 19. 12. byla zrušena. 

 V návaznosti na podněty ze strany předsedy AS FI se bude Rada pro IT na 

svém příštím zasedání 15. 12. zabývat otevřenými otázkami a nejasnostmi 

kolem O365 a ukládání dat v něm, jednotného přihlášení a rovněž jednotného 

e-mailového jmenného prostoru. K bodu jednotného přihlášení poskytne ředitel 

s předstihem Radě podkladový materiál. 
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2. Úkoly z minulých kolegií 

 Průběžná zpráva ohledně O365 – Regner informuje o dokončeném testování 

Peruna, nyní probíhá uživatelské testování. Dnes se konala schůzka 

k jednotnému přihlašování a O365, diskutována záležitost specifických 

aplikačních hesel.  

 Nábytková výzva – aktuálně probíhá vyhodnocení podkladů firmou AVTG a 

výsledky se očekávají nejpozději v úterý; podklady pro WiFi a počítače 

odevzdány na RMU a čeká se na zpětnou vazbu v návaznosti na schůzku na 

MŠMT 18. 12. (účast ředitel). 

 

3. Zprávy od divizních 

 Tajemnice připomíná žádost o vyplnění cestovních příkazů r. 2017 po cestě co 

nejdříve (valutová pokladna RMU bude uzavřena od pátku 22. 12. do konce 

roku). 

 Regner informuje o postupu změny loga MU na webu: zadání je připraveno, 

grafiku pro weby by mělo dodat Studio Najbrt. Ředitel žádá členy kolegia 

o zamyšlení nad požadavky souvisejícími s přechodem na nový vizuální styl 

(sjednocení aktuálně používaných logotypů a značek) – koordinace Regner. 

 Malinka informuje o zrušení služby hromadného zasílání SMS k 1. 1. 2018. 

 Malinka dále informuje, že 18. 12. se bude konat Den otevřených dveří na FI. 

Zapojen je opět i tým CSIRT-MU.  

 Rebok informuje o proběhlé schůzce ohledně wifi na SKM. Začátkem ledna 

budou vypsány proměřovací práce, dále naváže VŘ na osazení budov 

bezdrátovými/síťovými prvky. 

 Bartošek informuje o konání semináře o kyberbezpečnosti 12. 12. v KYPO, 

který organizuje CzechInvest. 

 Dostál informuje o zasedání International Scientific Board MU, které probíhalo 

minulý týden. 

 Veselý informuje o proběhlém jednání ohledně pasportizace a její sw podpory.  

 Vičar informuje, že ve čtvrtek 14. 12. proběhne v prostorách polygonu KypoLab 

OpenDay (10.00 - 13.00) – možnost zjistit více o studiu kyberbezpečnosti, 

vyzkoušet si hry jako praktické výstupy z předmětu, domluvení diplomové či 

bakalářské práce.    

 

4. Různé 

 Dne 6. 12. se konala Mikulášská besídka ÚVT – ředitel i členové kolegia děkují 

všem organizátorům této vydařené akce. 

 

Zapsala:                              Schválil: 

Iva Krejčí                                        Luděk Matyska                             

     ředitel ÚVT MU 


